פרוטוקול ישיבת הנהלת קהילה 10-20 מיום 19/4/20, הישיבה נערכה בזום

נושא הישיבה: קבלת החלטות לגבי הפעלת החינוך החברתי במתכונת חלקית.
1. החלטות שקיבלנו ביום ה' 16/4/20:
1. שירלי תבדוק נכונות מול כל ההורים.
2. נמתין לקבל מידע על שעות של שעורים מקוונים גם לילדים וגם למדצים.
3. נתכנס לזום ביום א' בערב לקבל החלטה.
2. שירלי עדכנה שהספיקה לדבר עם רוב ההורים באופן אישי ויש רק שתי משפחות שלא יצרפו את הילדים (סיבות שונות).
3. שעורים מקוונים: מתפרסים מהבוקר ועד 16:00.
4. התקיים דיון ובו עלו הנקודות הבאות:
1. הרציונל בהפעלת המערכת באופן חלקי כעת מתקשר לכיוון הכללי שאנו צריכים לרצות לנקוט בו – חזרה הדרגתית להפעלת המערכות שלנו תוך שמירה על כללי זהירות.
2. האם לא נכון יותר לקבוע פעילות לקבוצות משפחות (2-3) מאשר קבוצות גילאים ?
3. עלה חשש שצעד זה עשוי להחליש את המשמעת הקיימת היום במרחב הציבורי.
4. עלה חשש שהעיתוי מוקדם מידי ויש להמתין עוד שבוע ולראות מה קורה בישובים אחרים.
5. עלה חשש שאם שחף יחזור לפעילות השבוע, ילדינו שלומדים שם יבואו במגע עם ילדים אחרים בקבוצות ההפעלה ויש כאן חשיפה להדבקה.
6. עלתה הצעה להתחיל מכיתות ד' ומעלה כשלב ראשון ולאחר מספר ימים וצבירת ניסיון להפעיל גם את א' עד ג'.
החלטה: 
1. הנהלת הקהילה רואה בהפעלה חלקית של החינוך החברתי צעד נכון וחשוב גם בהיבט הקהילתי.
2. הנהלת הקהילה מאשרת את הפעלת החינוך החברתי תוך עמידה בכללים שקבעה הרופאה המחוזית.
3. ההפעלה תתחיל בשבוע זה החל מכיתה ד' ומעלה ולאחר מספר ימים וצבירת ניסיון יצורפו גם כיתות א' עד ג'.
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